
AURDALSÅSEN HYTTEFORENING (AHF) 
 
 
 
Referat fra styremøte 31. oktober 2011 
 
Tilstede: Tore Kallestad, Tone Fredrikson, Agnes Mithassel og Gerda Grøndahl. 
Forfall: Olav Valeur, Knut Nes, Svein Svarstad og Hanne Røed  
Tid og sted: Tennisveien 69, Oslo 
 
Neste møte: Torsdag 29. desember kl 1600 
 Tomleplassen i Binnhovdsvegen hos Tone Fredrikson 
 
 
 
1) Referat fra forrige møte. 
Referatet fra årsmøtet gjennomgått og godkjent. 
 
2) Konstituering av styret 
Tore Kallestad, Engevegen  Leder 
Tone M. Jystad Fredrikson, Binnhøvdvegen Styremedlem / kasserer 
Gerda M. Grøndahl, Binnhøvdvegen Styremedlem / sekretær 
Svein Svarstad, Gråndalen Styremedlem 
Olav Valeur, Aurdaltoppen fjellgrend Styremedlem 
Agnes Mithassel, Valdres alpinhyttegrend Styremedlem 
Hanne Røed, Varpavegen Varamedlem 
Knut Nes, Storstølvegen Varamedlem / nettansvarlig 
 
3) Gjennomgang av oppfølgingssaker 
 
Sak Ansvar Status 
Kart med navn på veger/områder. Har snakket med Erik – følger 
opp. Grafisk framstilling på nett? Pr dd ca 18 velforeninger 
 

Svein Svarstad Ikke avklart 

Følge opp aktivitet i kommunens “Plan og bygningsetat” 
 

Svein Svarstad Kontinuerlig 

Hvem har laget de gamle postkassene våre? Hvem sjekker med 
hvem? 
 

 Avventes 

Diskutere aktuelle kandidater til nytt styre. Torstein Berntsen fra 
Storstøllia har tidligere hatt flott innlegg for kommunene, så han 
er engasjert i hyttefolket som ressurs. Tipser valgkomiteen. 
 

  

 
4) Gjennomgang av “Varsel om igangsetting av reguleringsplanendring for nedre del av 
Damtjednlia i Aurdalsåsen i Nord-Aurdal kommune” 
AHF var ikke adressat i denne saken. Høringsfristen utgått. For øvrig ingen ytterligere kommentarer 
til planen da planområdet ligger i utkanten av AHFs primære interesseområde. 
 
 
 
 
Gerda Grøndahl 
Skjetten, 2. november 2011 
 
  


